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امام جمعه اصفهان:
مهارت آموزی لازمه پیشرفت 

جوامع است

امام جمعه اصفهان گفت: مهارت آموزی در 
کنار تحصیل رشته مورد نیاز کشور لازمه پیشرفت 
جوامع است. آیت الله سیدیوسف طباطبایی نژاد 
در دیدار مدیر کل و معاونین اداره کل آموزش 
فنی حرفه ای استان اصفهان با اشاره به اهمیت 
کار فنی حرفه ای و مهارت آموزی اظهار کرد: کار 
فنی حرفه ای، کار بزرگی است زیرا کسب علم با 
مطالعه به تنهایی کافی نیست، بلکه تمرین نیز 
می خواهد و کار حرفه و فن تمرین و کار عملی 
است. وی با بیان اهمیت تطابق رشته تحصیلی 
افراد با مهارتی که می خواهند کسب کنند گفت: 
باید توجه کرد افرادی که می خواهیم وارد فنی 
حرفه ای کنیم در چه رشته ای تحصیل کرده اند و 
آن رشته را تکمیل کنیم و عمده کار فنی حرفه ای 
همین امر است. امام جمعه اصفهان افزود: یکی 
از کارهای اشتباهی که اکنون نیز انجام می دهیم 
مربوط به تحصیلات دانشگاهی و نبود نظارت بر 
این مسئله است که در کشور چه مشاغلی نیاز 
داریم و چگونه باید برای پرورش دانشجویان عمل 
کنیم. آیت الله طباطبایی نژاد ابراز کرد: اکنون 
کار برای افراد وجود دارد، اما به دلیل داشتن 
مدرک دانشگاهی صرف حاضر به انجام برخی 
کارها نیستند و این یک خطر است، در حالی که 
دانشگاه باید افرادی را انتخاب کند که از ابتدای 
آغاز به تحصیل تا پایان آن نمرات تحصیلی بالا 
داشته و افراد مستعد، سنجیده و انتخاب شوند. 
وی با تاکید بر اهمیت سوابق تحصیلی افراد در 
ورود به دانشگاه تصریح کرد: اگر افراد مستعد را 
وارد دانشگاه کنیم و دانشجو بداند برای چه امری 
تحصیل می کند، این سبب پیشرفت می شود، 
دانشجو  و  رشته ها  تعدد  درصدد  تنها  ما  اما 
هستیم، در حالی که این امر موجب از بین رفتن 
خبرگان  مجلس  عضو  می شود.  کشور  بودجه 
و  بانوان  مختص  رشته های  به  توجه  رهبری 
اختصاص سهمیه به این رشته ها را مهم دانست 
و گفت: ما تعدد رشته ایجاد کردیم بدون آن 
که رشته مورد نیاز کشور باشد، بنابراین باید در 
این باره مدیریت کنیم زیرا رها کردن این مسئله 
فارغ التحصیلان دانشگاهی  سرخوردگی  سبب 
می شود و این منشأ خطر است. وی اضافه کرد: 
باید رشته هایی که برای فنی حرفه ای نیاز است 
ارائه کنید و رشته های عمومی به بخش غیردولتی 
سپرده شود، زیرا دولت نمی تواند همه رشته ها 
را به صورت رایگان ارائه کند. آیت الله طباطبایی 
اسلامی  نظام  دستاوردهای  و  پیشرفت ها  نژاد 
با وجود مشکلات متعدد را معجزه بیان کرد و 
افزود: تنها منبع درآمد دولت از نفت و مالیات 
جاده،  ساخت  صرف  باید  درآمد  این  و  است 
بیمارستان، مدرسه و انجام کارهای زیرساختی 
شود و این در حالی است که حکومت اسلامی با 
وجود همه مشکلات معجزه کرده است به طوری 
که در زمینه هایی هم چون جاده سازی، پزشکی، 
دارویی و تسلیحات جنگی کارهای بزرگی انجام 
داده است و می توانیم پیشرفت های بیشتری نیز 
به دست آوریم، البته اگر مسائل دانشگاهی را 
مدیریت کنیم و توقع برای افراد ایجاد نکنیم، لذا 
باید اموری را به افراد آموزش دهیم که به کار 
آنها بیاید. امام جمعه اصفهان عنوان کرد: باید 
بین رشته تحصیلی و شغل فرد تناسب وجود 
داشته باشد و لازم است دلسوزانه در این مورد 
عمل کنیم به خصوص ترویج و ارائه مجوز به 
مشاغل خانگی مهم بوده، بنابراین باید به جای 
تعدد رشته ها، چند رشته کارآمد در دانشگاه ها 
مسئله  این  نیز  حرفه ای  فنی  در  و  شود  ارائه 
بهره گیری  و  دارد. وی مشارکت مردم  اهمیت 
از ظرفیت های بخش خصوصی را امری بسیار 
مهم عنوان کرد و ادامه داد: فنی حرفه ای باید 
در این باره راهنمایی کند و مجوز بدهد و البته 
باید بررسی نماید مجوزهای خود را به چه افرادی 
می دهد و نباید بودجه های دولتی را صرف هر 
کاری کرد. نماینده ولی فقیه در استان اصفهان 
مهم ترین امر برای یک انسان را تفکر در کارها 
و امور خود دانست و افزود: در کارها باید ابتدا 
بسنجیم و ببینیم چه کاری برای کشور مفید 
است و اشتباهات را اصلاح کنیم و هر قدم خیر 
که برداریم برای ایران و خدمت به اسلام است 
و به این واسطه دهان افرادی که فکر می کنند 

اسلام نمی تواند کشور را اداره کند می بندیم.

اهمیت ارتقا سطح انگیزش و 
بهره وری نیروی انسانی در 

پالایشگاه گاز ایلام

انسانی  منابع  مدیر   - ابتکار  خبرنگار   - ایلام 
شرکت پالایش گاز ایلام گفت: کاهش دغدغه ها 
و نگرانی های شغلی، فردی و سازمانی و تکریم 
سرمایه انسانی یکی از اولویت های اصلی این 
و  مسائل  منظور،  این  برای  و  است  مدیریت 
می گیرد  قرار  بررسی  مورد  کارکنان  مشکلات 
و با هدف افزایش رضایتمندی شغلی و ارتقاء 
و                        تعریف  متناسب  اقدام  کارکنان  انگیزش 

اجرایی می گردد. 
به گزارش روابط عمومی؛ سید سعید موسوی 
بهبود  مشاغل،  سازی  غنی  راستای  در  افزود: 
مناسبات و ارتباطات ساختاری در سطوح مختلف 
سازمان، ارتقای سطح انگیزش و بهره وری نیروی 
انسانی، ساختار کلان و تفصیلی شرکت در سال 
جاری مورد بازنگری و بازآرایی قرار گرفته است. 

وی اظهار داشت: در این بازنگری با افزایش 
ارتقاء پایه سازمانی بخش اعظمی از سمت ها 
در سطوح مختلف، بالغ بر ۵۰ درصد سمت ها 
از همسانی پایه سمت سازمانی و پایه شخصی 

خارج و از مزایای ریالی آن بهره مند شدند.
 وی تصریح کرد: برای تعداد زیادی از سمت 
های قبلی با تغییر در عناوین و محتوای شغلی، 

غنی سازی شغلی صورت گرفته است. 
با  انسانی  وی اظهار داشت: مدیریت منابع 
هدف بهبود کیفیت ارزیابی عملکرد کارکنان و 
در راستای ارتقاء سطح رضایت شغلی کارکنان، 
در سه سطح شرکت،  عملکرد  مدیریت  پروژه 
واحد و کارمند را در دست اقدام دارد و برای این 
منظور نرم افزار مربوطه را مورد بهره برداری قرار 

داده است.  
موسوی همچنین به خدمات حوزه بهداشت و 
درمان از جمله تسهیل در فرآیند اعزام بیماران، 
تسریع در ارسال مستندات پزشکی و پیگیری 
پرداخت بموقع هزینه های درمانی به مبلغ بیش 
از ۵ میلیارد ریال بعنوان بخشی از عملکرد امور 

کارکنان اشاره کرد.  
مدیر منابع انسانی شرکت پالایش گاز ایلام 
در بخش دیگری از سخنانش از انجام بیش از 
۴۰۰ درخواست کار برقی و تاسیساتی در طول 
سه ماهه نخست امسال خبر داد و گفت: راه 
اندازی کامل سامانه مانیتورینگ یک موتورخانه، 
 HVAC اورهال کامل موتورخانه ها و ۲۶ دستگاه
قبل از شروع فصل گرما که با هدف مدیریت 
اقدامات  از جمله  گرفته  انرژی صورت  مصرف 

واحد مستغلات بوده است.

دیدار صمیمانه مدیرعامل گاز 
استان گلستان با پیمانکاران

مجری   پیمانکاران  از  جمعی  با  طالبی  علی 
گاز  و خدماتی  شرکت  گاز رسانی  پروژه های 

استان گلستان  دیدار و گفتگو کرد.
:در  گلستان  گاز  عمومی  روابط  گزارش  به 
این نشست صمیمی که با هدف بررسی موانع 
و رفع مسائل  پروژه ها برگزار شد  مدیر عامل 
گاز گلستان از همکاری و همراهی و همچنین 
خدمات ارزشمند پیمانکاران مجری طرح های گاز 
رسانی قدردانی و رویکرد آینده شرکت در بحث 

توسعه و بهره برداری را مطرح کرد.
وی افزود : با همراهی  و همدلی  مجریان طرح 
های گازرسانی اهداف تعیین شده این شرکت 
در بخش های توسعه شبکه ، نصب انشعابات 
است.علی  مرتبط محقق شده  امورات  و سایر 
امکان تلاش  اینکه در حد  به  ،با اشاره  طالبی 
کردیم  تا مسائل و مشکلات مرتبط را با همیاری 
اقل  حد  به  پیمانکاران   مطلوب  مشارکت  و 
برسانیم  اظهار داشت: با وجود مسائل مختلف 
وقفه ای در روند اجرای پروژه ها بوجود نیامده 
است  و توانستیم  با همکاری و تعامل خوب و 
مناسب  پیمانکاران عزیز به گازرسانی و خدمت 
رسانی در سطح استان گلستان سرعت ببخشیم.
حاضرنیز  پیمانکاران   ، نشست  این  ادامه  در 
ضمن تقدیر از مدیرعامل گاز گلستان  نقطه 
نظرات ،پیشنهادات و  سوالات  مورد نظر خود 
را مطرح نمودند و واحدهای مختلف شرکت گاز 
استان به فراخور مسئولیت پاسخگویی درجهت 

اقناع ابهامات آنان ارائه کردند.

خوشبخت ادامه داد: با توجه به اینکه اولین مانور 
در حوزه ایمنی مترو بود و با توجه به سناریوهایی 
که از پیش تعریف کرده بودیم، نقاط ضعف و قوت 
بررسی خواهد شد و شهرداری تمهیداتی برای رفع 

نقاط ضعف خواهد اندیشید.
 شاهد برگزاری مانورهای درون  سازمانی و 

برون سازمانی در تمام شهر شیراز خواهیم بود
سازمان  کرد:  خاطرنشان  شیراز  شهردار  معاون 
ریلی دارای بخش HSE و مدیریت بحران است و 
توجه ویژه ای به مسئله ایمنی دارد و ان شاء ا...بعد 
با موضوعات دیگر  ارتباط  در  را  مانورهایی  این،  از 
حوادث  سایر  و  زلزله  صفر،  لحظه  سیل  همچون 
غیرمترقبه برگزار خواهیم کرد و با همتی که در شورای 
اسلامی شهر شیراز وجود دارد و دستور شهردار در 
خطر  پهنه های  شناسایی  با  بحران  مدیریت  طرح 
برون  و  سازمانی  درون  مانورهای  برگزاری  شاهد 

سازمان در تمام شهر شیراز خواهیم بود.
خوشبخت همچنین یادآور شد از نکات مهم این 
به مدیریت  مربوط  رعایت دستورالعمل های  مانور 
در  دستگاه ها  تمام  ارشد  مدیران  حضور  و  بحران 
مرکز فرماندهی با هدف ارائه راهکارها، بررسی شرایط 
و مدیریت یکپارچه عوامل اجرایی و اجرای فرامین 
توسط معاونین عملیات حاضر در میدان انجام شد.
 کمیسیون خدمات شهری ۱۵ پروژه شاخص دارد 
 که یکی از آن ها توجه جدی به بحث بحران است 

مسعود زارعی رئیس کمیسیون سلامت، محیط 
زیست و خدمات شهری شورای اسلامی شهر شیراز، 
یکی از مهم ترین مسئولیت های مجموعه مدیریت 
شهری شیراز را توجه ویژه به مسئله مدیریت بحران 
عنوان کرد؛ زارعی در ارتباط با برگزاری مانور آمادگی 
در مترو شیراز گفت: کمیسیون خدمات شهری ۱۵ 
پروژه شاخص دارد  که یکی از آن ها توجه جدی به 

بحث بحران است.
رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات 
شهری شورای اسلامی شهر شیراز  ادامه داد: بحران 
در نزدیکی است و هر لحظه ممکن است اتفاق بیفتد 
مدیریت  که  شده  مکلف  بحران  مطالعات  اداره  و 
برای  سناریو  یک  با  هماهنگ  به صورت  را  بحران 
شهرداری و نیز برای همه دستگاه های اجرایی ارائه 
دهد و فرمانداری نیز با تشکیل ستاد مدیریت بحران 
که برنامه مشخصی دارد و در نهایت در صورت ایجاد 
بحران همه دستگاه ها با همکاری یکدیگر و بصورت 

هماهنگ از مسئله عبور خواهند کرد.
 امیدواریم مانور قطار شهری، مقدمه ای برای 
برگزاری مانورهای دیگر در سایر بخش های 

شهرداری باشد
برگزاری مانور  امیدواری کرد  ابراز  مسعود زارعی 
شیراز،  شهری  قطار  مجموعه  در  بحران  مدیریت 
سایر  در  دیگر  مانورهای  برگزاری  برای  مقدمه ای 

بخش های شهرداری باشد.

غلامی مدیر کل مدیریت بحران استانداری فارس 
نیز درباره مانور مدیریت بحران در مجموعه قطار 
و  مردم  آمادگی  با  رابطه  در  گفت:  شیراز  شهری 
دستگاه ها در برابر حوادث غیرمترقبه، یکی از راه ها 
انجام مانورهاست؛ همفکری مسئولان و همدلی با 
مردم کمک می کند در فضای واقعی بتوانیم به راحتی 

بحران ها را مدیریت کنیم.
سناریوی  داد:  ادامه  همچنین  غلامی  غلامرضا 
دوشنبه شب در مترو، خروج قطار از ریل بود و پس 

از اجرا، چالش ها و ضعف ها را بررسی می کنیم.
وی همچنین گفت: نارسایی ها و انتظارات از جوامع 
محلی بررسی می شود که در حوادث واقعی به حل 

بحران های پیش روی ما کمک می کند.
رئیس اداره مطالعات بحران شهرداری شیراز نیز بر 
اهمیت تعامل همه جانبه دستگاه های خدمت رسان 
و امدادی تأکید کرد و گفت: بر اساس برنامه ملی 
آمادگی و پاسخ ذیل قانون مدیریت بحران کشور 
اقدامات  از  یکی  عنوان  به  را  تمرین  برگزاری  که 
اولویت دار در راستای ایجاد زمینه های کاهش خطر، 
و  خطر  مدیریت  آموزش  زمینه  در  فرصت سازی 
بسترسازی جهت ارزیابی میزان آمادگی دستگاه ها 

معرفی  فوریت ها  و  حوادث  برابر  در  و شهروندان 
کرده و نیز از آن جا که یکی از تکالیف ۱۵گانه شورای 
اسلامی شهر به شهرداری شیراز نیز مسئله  برگزاری 
و  بحران  مطالعات  اداره  است،  میدانی   مانورهای 
پدافندغیرعامل شهرداری شیراز برنامه ریزی های لازم 
را برای برگزاری مانور در حوزه های مختلف مدیریت 
به حساسیت  توجه  با  که  است  کرده  آغاز  بحران 
میزان  شهری،  درون  نقل  و  حمل  زیرساخت های 
استفاده شهروندان از قطار شهری و همین طور به 
منظور سنجش آمادگی عوامل و همکاران ایمنی و 
مدیریت بحران در مجموعه سازمان حمل و نقل 
این  در  از ظرفیت های موجود  بهره گیری  با  ریلی، 
سازمان اقدام به برگزاری نخستین مانور مدیریت 
بحران در سال ۱۴۰۳ کرده که مجموعه شهرداری 
در کنار تعامل و همکاری سایر دستگاه های اجرایی 
اضطراری  تخلیه  سناریوی  شیراز  شهر  امدادی  و 

ایستگاه رازی را در دستور کار قرار داده است.
 در تمرین شاخص های ارزیابی مختلفی مد نظر 

قرار داشت
جابری با اشاره بررسی عملکرد حوزه های مختلف 
افزود: در این تمرین شاخص های ارزیابی مختلفی 

حادثه،  سطح بندی  واحد،  فرماندهی  جمله  از 
و  تجهیزات  پاسخ،  زمان  ارتباطات،  هماهنگی، 
مد  امدادی  تیم های  تسلط  و  آموزش  پشتیبانی، 
نظر قرار داشت، که برای سنجش این شاخص ها 
از شش تیم ارزیاب دونفره و در مجموع ۱۲ ارزیاب 
در نواحی مختلف مدیریت صحنه از Hot Zone تا 
Cold Zone استفاده شد و در حدود ۶۰ مؤلفه را 
در بخش های مختلف ارزیابی به عمل آمد. گفتنی 
است؛ این مانورها در راستای  پروژه های پانزده گانه 
مد نظر کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات 
شهری شورای اسلامی شیراز و با حضور استانداری 
فارس، فرمانداری شهرستان شیراز، شورای اسلامی 
شهر شیراز، جمعیت هلال احمر شهرستان شیراز، 
پلیس  انتظامی شیراز،  اورژانس شیراز، فرماندهی 
راهور شیراز و همچنین حوزه های مختلف شهرداری 
نظیر معاونت های محیط زیست و خدمات شهری و 
حمل و نقل و ترافیک، آتش نشانی و خدمات ایمنی، 
حمل و نقل مسافر، مدیریت پسماند و همچنین 
ادارات کل حراست، بازرسی و ارتباطات و امور بین 
الملل و با محوریت اداره مطالعات بحران شهرداری 

شیراز و سازمان حمل و نقل ریلی برگزار  شد.

با همکاری دستگاه های خدمات رسان و امدادی برگزار شد؛

و شیراز مانور تخلیه اضطراری در متر
روح ا... خوشبخت معاون خدمات شهری شهرداری این کلان شهر در ارتباط با برگزاری این مانور گفت: مسئله ایمنی یکی از مسائل بسیار مهم و 

اساسی در حوزه خدمات شهری  است و تلاش مجموعه خدمات شهری همواره نگه داشتن آمادگی نیروها در بالاترین سطح ممکن است.

همفکری 
مسئولان و 

همدلی با مردم 
کمک می کند 

در فضای واقعی 
بتوانیم به 

راحتی بحران ها 
را مدیریت 

کنیم

استان  در  غیرمجاز  چاه  حلقه  هزار   ۶۱ گفت:  غربی  آذربایجان  استاندار 
آذربایجان غربی وجود دارد و شبانه روزی آب برداشت و مصرف می کنند که 

خلاف مقررات موجود است.
محمدصادق معتمدیان در نشست رونمایی از طرح مشارکتی اقدامات محلی 
با کشاورزان اظهار کرد: طرح مشارکتی اقدامات محلی با کشاورزان به منظور 
مصرف بهینه آب و حفظ معیشت آنها در چهارچوب برنامه احیای دریاچه ارومیه 

در چهارچوب نرم افزاری در حال انجام است.
وی افزود: این طرح با هدف بهره وری آب، کاهش مصرف آب کشاورزی در 
حوضه آبریز دریاچه ارومیه و کمک به سیستم های کشاورزی و روستایی پایدار، 
مولدتر و مقاوم تر در برابر تغییرات آب و هوایی با تأثیر مثبت بر محیط زیست و 

به طور کلی تعادل آب )ورودی و خروجی( اجرا می شود.
نرم  حوزه  رسمی  طور  به  امروز  اینکه  بیان  با  غربی  آذربایجان  استاندار 
افزاری دریاچه ارومیه آغاز شده و موردی در حوزه سخت افزاری باقی نمانده 
است، گفت: اقدامات ایجابی و اقدامات سلبی، ۲ مورد مهم حوزه نرم افزاری 

است و همین موضوع اجرای اقدامات مهم در این حوزه را می طلبد.
معتمدیان با تاکید بر موفقیت اجرای فاز اول احیای دریاچه ارومیه گفت: 
فاز دوم احیای این دریاچه، منابع آبی و مدیریت آن است که بدون مشارکت 
مردمی امکان پذیر نیست بنابراین باید با تغییر الگوی کشت در آذربایجان غربی 

و حاشیه آبی این دریاچه، کشت های متناسب با حال دریاچه انجام داد.
وی با تاکید بر لزوم مشارکت مردمی افزود: تغییر الگوی کشت با محوریت 

جهاد کشاورزی اجرا می شود و از مردم این استان می خواهیم که سهم خودشان 
را در احیای این دریاچه به اشتراک بگذارند و با تغییر الگوی کشت در باغات خود 

برای احیای دریاچه ارومیه تلاش کنند.
استاندار آذربایجان غربی بیان کرد: زمانی که جشنواره احیا در ساحل دریاچه 
تا  کلانتری  شهید  جاده  کیلومتری   ۲۲ ترافیک  شاهد  می شد  برگزار  ارومیه 
پل میانگذر بودیم و این نشان از عشق مردم و خوشحالی آنها از احیا این دریاچه 
است. وی اضافه کرد: دریاچه ارومیه چنان مهم است که استقبال مردم در زمان 
این جشن بالای ۲۴۰ هزار نفر تخمین زده شد؛ این استقبال نشان از علاقه مردم 

به احیای دریاجه ارومیه است که باید به این موضوع دست یابیم.
به  ارومیه  دریاچه  آبریز  در حوضه  آب  از  بزرگی  معتمدیان گفت: بخش 
مصارف کشاورزی می رسد که در این راستا اجرای برنامه های نرم افزاری برای 

اصلاح الگوی کشت ضروری است.
وی با بیان اینکه بدون همراهی مردم نمی توان برنامه های نرم افزاری احیای 
دریاچه ارومیه را اجرا کرد، افزود: همراه سازی افکار عمومی با مشارکت فضای 

مجازی و خبرنگاران برای احیای دریاچه امری ضروری و مهم است.
استاندار آذربایجان غربی گفت: مردمی سازی سیاست های احیای دریاچه 
نقش بسزایی در اجرای برنامه ها دارد و بدون شک این مسیر نیازمند همراهی و 

مشارکت اقشار مختلف مردم است.
وی با بیان اینکه اصلاح الگوی کشت برای احیای دریاچه باید منجر به سود 
اقتصادی و معیشتی برای کشاورزان باشد، اضافه کرد: دولت در بحث اصلاح 

الگوی کشت به دنبال کشت محصولات کم آب بر با ارزش افزوده بالا است که 
در همین راستا باید به کشاورز این اطمینان داده شود که اصلاح در الگوی کشت 

به ضرر معیشت او نخواهد بود.
معتمدیان در خصوص نقش علم و پژوهش در احیای دریاچه ارومیه نیز 
گفت: تحقیقات نباید تعطیل شود و اتفاقاً روز به روز قدرت پژوهش در حوزه 
احیای دریاچه ارومیه باید قوی تر و ظرفیت علمی برای پیشبرد اهداف استفاده 
شود. وی اضافه کرد: از لحاظ بهره وری و درآمد سرانه حوزه کشاورزان مشکل 

داریم که باید همه این موارد با پژوهش روز علمی برطرف شوند.
استاندار آذربایجان غربی با بیان اینکه ۵۸ هزار هکتار سیب در استان کشت 
دارد، گفت: حدود ۵۰۰ هزار  بالای ۳۰ سال عمر  آن  که ۵۰ درصد  می شود 
کیلوگرم سیب درختی داریم و این نشان از مصرف آب هم است که باید بحث 
جایگزین آن اجرا شود. وی افزود: ۵۰ درصد آب مصرفی استان برای سه محصول 
سیب، یونجه و چغندر قند است که با طراحی روز باید با موضوعیت ترویجی 

تغییر الگوی کشت اجرا شود.
گفت:  کشاورزی  خصوص مدرن ترین سم پاشی محصولات  معتمدیان در 
سم پاشی با پهپاد یکی از کارهای علمی است که امروز دانشگاه ارومیه در این 
زمینه نتایج خوبی به دست آورده است و باید کشاورزان از این دستاوردها بهره 
مند شوند. رونمایی از نماد طرح مشارکتی اقدامات محلی با کشاورزان به منظور 
مصرف بهینه آب و حفظ معیشت کشاورزان در چارچوب برنامه احیای دریاچه 

ارومیه پایان بخش این نشست بود.

استاندار آذربایجان غربی:
۶۱هزار حلقه چاه غیرمجاز در آذربایجان غربی وجود دارد

جلسه فنی عملیاتی صبحگاهی شرکت بهره برداری نفت و گاز 
کارون با حضور مدیر عامل، مدیران و روسای بخشهای عملیاتی 
فنی و ستادی این شرکت در کارخانه گاز و گاز مایع ۸۰۰ برگزار شد.

این جلسه ضمن تسلیت  ابتدای  مهندس حسن شهرویی در 
شهادت مظلومانه دکتر اسماعیل هنیه رئیس دفتر سیاسی حماس 
و محکومیت این اقدام تروریستی رژیم جنایتکار اسرائیل،از حضور 
در جمع کارکنان پرتلاش عملیاتی ابراز خرسندی نمود و بر ادامه 
برگزاری مستمر جلسات عملیاتی در تاسیسات بصورت دوره ای و 

حضور میدانی مدیران و رؤسا در تاسیسات فرآورشی تاکید کرد.
مدیر عامل شرکت بهره برداری نفت و گاز کارون از تلاش های بی 
دریغ همه کارکنان این شرکت به ویژه پرسنل سختکوش عملیاتی در 
تحقق اهداف و برنامه های سازمان قدردانی کرد و گفت با عنایت 
خداوند متعال و همت تلاش جمعی کارکنان کارهای بزرگی در 
شرکت نفت و گاز کارون صورت گرفته که قابل تقدیر است و از 
آن جمله می توان به افزایش تولید بی سابقه نفت خام تعمیرات 
رفع  تاسیسات  ساماندهی  لوله  خطوط  پیشگیرانه  و  اضطراری 
آلودگی های محیط زیستی توسعه جاده های دسترسی توجه به نظم 
و آراستگی تاسیسات،تهیه شرح نیازهای متعدد تامین نیازمندی های 
واحدهای عملیاتی،ساماندهی انبارها،اجرای پروژه های دیوار کشی 

مسئولیت  به  عمل  متعدد  های  فعالیت  و  سبز  فضای  توسعه 
اجتماعی در قبال جامعه پیرامونی اشاره کرد.

مهندس شهروئی با تاکید بر ضرورت توجه به نیروی انسانی به 
عنوان مهمترین سرمایه سازمان، افزود: پرسنل به ویژه نیروهای 
عملیاتی که در شرایط آب و هوایی و گرمای طاقت فرسای خوزستان 
تلاش میکنند نیازمند توجه ویژه و مستحق برخورداری از تسهیلات و 
امکانات مناسب میباشند که در همین راستا مطالبات به حق کارکنان 
از سوی مدیر عامل محترم شرکت ملی مناطق نفتخیز جنوب در 
حال پیگیری مستمر است و این مطالبات به انحاء مختلف به مراجع 
ذیربط منتقل گردیده و امیدواریم ان شاء ... در آینده نزدیک شاهد 

نتیجه مثبت این پیگیری ها باشیم.
که  گردید  قرائت  قبل  صورتجلسه  مصوبات  جلسه  ادامه  در 
مدیریت ها و ادارات مسئول گزارشی از پیگیری های صورت گرفته 
ارائه نمودند و در انتها نیز حاضرین به بیان نقطه نظرات و دیدگاه 
های خود پرداختند و در پایان جلسه مدیر عامل از پروژه های در 

حال اجرا در منطقه کریت کمپ بازدید نمود.

ون در واحد گاز و گاز مایع ۸۰۰ برگزاری جلسه فنی، عملیاتی شركت نفت و گاز كار

ابتکار - ماهان فلاح: مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان 
شرقی از آمادگی کامل جایگاه های عرضه سوخت منطقه برای سوخت رسانی بی 

وقفه به زائران و کاروانهای اربعین حسینی )ع( خبر داد.
به گزارش  خبرنگار ما به نقل از روابط عمومی شرکت ملی پخش فرآورده 
های نفتی منطقه آذربایجان شرقی، ناصر راشدی، با تأکید بر آمادگی جایگاه 
های عرضه سوخت به ویژه جایگاههای مسیرهای مواصلاتی در ایام خاص 
سال اظهار کرد: ذخیره سازی مطلوب سوخت با هماهنگی و برنامه ریزی قبلی 
انجام گرفته و هیچ مشکلی برای تأمین سوخت کاروانهای زائران اربعین حسینی)ع( 

وجود ندارد. مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان شرقی با بیان اهمیت پاسداشت 
ارزش های مذهبی و انقلابی به ویژه کمک به برگزاری باشکوه آئین پرشور پیاده روی اربعین حسینی )ع( 
عنوان کرد: با هماهنگی و پیگیری انجام یافته جایگاه های عرضه سوخت مسیرهای مواصلاتی از لحاظ فنی 

و عملیاتی و ارائه خدمات مطلوب آمادگی کامل دارند.
لازم به ذکر است شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان شرقی با ۱۲ ناحیه و ۴ انبار 
ذخیره سازی سوخت با بیش از ۵۰۰ نفتکش جاده پیما سوخت مورد نیاز بخش های مختلف مصرف را 
تأمین می نمایند. ۱۸۸ باب جایگاه عرضه سوخت مایع و ۱7۶ باب جایگاه عرضه سی ان جی نیز به صورت 

شبانه روزی در سوخت رسانی به بخش حمل و نقل فعال می باشد.

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی آذربایجان شرقی خبر داد
جایگاه های عرضه سوخت آماده ارائه خدمت به زائران اربعین حسینی )ع( 


